

## 入學申請 Application Instructions

### 一、申請資格 Qualification

- (一)具外國國籍【不含港澳及大陸地區人士】且未曾具有中華民國國籍，於申請時並不具僑生資格者。

Those who have foreign nationality (excluding the citizens of Hong Kong, Macau, or the People's Republic of China), as well as those who have not previously studied in Taiwan as an overseas Chinese student when applying are eligible to apply as international students.

- (二)具外國國籍且符合下列規定，於申請時並已連續居留海外六年以上者：

International students refer to individuals whose nationality is not the Republic of China, individuals who have resided in another country for more than 6 years (Refer to Note 2-3), and individuals who meet the following conditions.

- 1.申請時兼具中華民國國籍，應自始未曾在臺設有戶籍。

Have dual nationality and have never applied for household registration in Taiwan.

- 2.申請前曾兼具中華民國國籍，於申請時已不具中華民國國籍者，應自內政部許可喪失中華民國國籍之日起至申請時已滿八年。

Once held Republic of China citizenship, but who have renounced it for fewer than 8 years (as of the date school begins).

- \*前2項未曾以僑生身分在臺就學，且未於當學年度接受海外聯合招生委員會分發。

Possess overseas Compatriot student status or had previously applied to colleges/universities with this status in Taiwan.

如違反規定並經查證屬實者，撤銷其所獲准入學資格或開除學籍。

Violation of any of the above criteria will result in immediate cancellation of the applicant's admission or the deprivation of the applicant's recognized status as an NUTN registered student.

- (三)外國學生具高中畢業資格者，得申請入學本校學士學位班；具學士學位者，得申請入學碩士班；具碩士學位者，得申請入學博士班；或具同等學力資格者。

International students with high school diplomas are eligible to apply for undergraduate programs at NUTN; those with bachelor's degrees are eligible for Master programs; and those with Master's degrees are eligible for the Ph.D. program. Applicants with equivalent qualifications to that of our academic degree system can apply for admission.